
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 115
van ELS STERCKX
datum: 9 november 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Uitdoofbeleid dolfinarium  -  Stand van zaken

In het beleidsplan 2019–2024 staat op blad 13, onder operationele doelstelling 16 te 
lezen: “Onderzoek en overleg met betrekking tot de uitdoving van het houden van 
dolfijnen in gevangenschap.”

In Vlaanderen bevindt zich één dolfinarium. Het houden van dolfijnen in gevangenschap 
lokt kritiek uit bij de bevolking. De minister zou overleg organiseren met zowel het 
dolfinarium als wetenschappers over de modaliteiten van een uitdoofbeleid voor het 
houden van dolfijnen in gevangenschap.

1. Hoe vaak is er met het dolfinarium en de wetenschappers in de periode 2019 tot 
vandaag overleg geweest?

2. Zijn de modaliteiten al vastgelegd? Zo ja, wat zijn de modaliteiten? Zo niet, wanneer 
worden de modaliteiten vastgelegd?

3. Wat is de huidige stand van zaken?

4. Hoeveel dolfijnen bevinden zich op dit moment in het dolfinarium?

5. Zal de minister nog initiatieven ter zake nemen? Zo ja, welke?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 115 van 9 november 2022
van ELS STERCKX

1. Om deze operationele doelstelling te realiseren en gegronde beslissingen te nemen, 
werd een studie besteld ’Studie over het houden van dolfijnen in gevangenschap’. 
Deze studie – die momenteel gefinaliseerd wordt – zal uiteindelijk 3 delen bevatten, 
namelijk een wetenschappelijke studie vanuit biologische invalshoek, een ethische 
studie over verschillende mogelijke scenario’s en een dierenwelzijnsassessment. 

2-5.Op dit moment bekijk ik de verschillende mogelijkheden. Op dit moment zijn er 8 
dolfijnen in het dolfinarium. 


